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Interpelacja w sprawie zaniedbanego napisu „Gorzów Wita” 

Szanowny Panie Prezydencie, 

      Niegdyś napis „Gorzów Wita”, wykonany z krzewów na skarpie przy jednym z głównych
wjazdów do miasta,  stanowił  charakterystyczny i  pozytywny akcent  naszego miasta.  Dla wielu
mieszkańców i przyjezdnych był miłym akcentem i symbolem gościnności.

Dziś ten sam napis jest praktycznie niewidoczny. Rośliny tworzące litery są zaniedbane, część z
nich obumarła,  a  cały układ stracił  czytelność i  estetykę. Obecnie  bardziej  odstrasza,  niż  wita.
Trudno  mówić  o  wizerunku  nowoczesnego  miasta,  jeśli  na  dzień  dobry  serwujemy  obraz
zapomnienia i bylejakości.

W związku z powyższym zwracam się z prośbą o odpowiedź na następujące pytania:

1. Czy Urząd Miasta planuje w najbliższym czasie odnowienie napisu „Gorzów Wita”?

2. Czy możliwe jest zaangażowanie miejskich służb lub instytucji w rewitalizację tego 
miejsca?

3. Czy rozważana jest ewentualna zmiana formy powitania – np. wykonanie nowoczesnej 
tablicy lub instalacji z napisem, który byłby widoczny i estetyczny przez cały rok?

4. Czy istnieje plan utrzymania estetyki terenów zielonych przy głównych wjazdach do miasta,
aby nie dopuszczać do podobnych zaniedbań?

Napis „Gorzów Wita” może znowu stać się pozytywnym symbolem miasta – ale tylko wtedy, gdy 
zostanie przywrócony do godnego stanu. Warto zadbać o te małe, lecz widoczne dla wszystkich 
elementy, które tworzą klimat i pierwsze wrażenie o naszym mieście.

Z poważaniem 

Ireneusz Maciej Zmora 




